
Protokół Nr XV/2019
z XV Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu odbytej w dniu 29 sierpnia 2019 roku

w sali Urzędu Miejskiego Stary Rynek 1.

Sesja rozpoczęła się o godzinie 12.00, a zakończyła o 18:15.

Ustawowa liczba Radnych - 21
Obecnych na Sesji              - 20

Porządek obrad:

1. Otwarcie obrad XV Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu.
2. Przyjęcie porządku obrad Sesji.

3. Przyjęcie protokołu z XIV Sesji Rady Miejskiej.

4. Informacja o działalności Zakładu Energetyki Cieplnej spółka z o.o.

5. Informacja o działalności Zakładu Utrzymania Miasta spółka z o.o.

6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomo-
ści.

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Programu „Łowicka Karta Dużej Rodziny
3+” na terenie Gminy Miasto Łowicz.

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wymagań, jakie powinien spełniać projekt budżetu
obywatelskiego miasta Łowicza.

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia terminu Ogólnych Zebrań Mieszkańców na
terenie Miasta Łowicza w sprawie wyborów Zarządów Osiedli oraz Przewodniczących.

10. Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  zmiany  Uchwały  Nr  IX/61/2019  Rady  Miejskiej
w Łowiczu z dnia 28 marca 2019 r. w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bez-
domnymi  oraz zapobiegania bezdomności  zwierząt  na terenie  Gminy Miasto Łowicz w 2019
roku.

11. Informacja Burmistrza Miasta o działaniach w okresie miedzy Sesjami.

12. Interpelacje i zapytania – sprawy różne.

13. Ustalenie terminu następnej Sesji Rady Miejskiej.

14. Zakończenie obrad XV Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu.

Ad. 1

Otwarcia  obrad  XV  Sesji  Rady  Miejskiej  w  Łowiczu  dokonał  Przewodniczący  Rady  Henryk
Zasępa.
Powitał Radnych oraz zaproszonych gości:  Burmistrza Miasta Pana Krzysztofa Jana Kalińskiego,
Zastępcę  Burmistrza  Miasta  Pana Bogusława  Bończaka  oraz  Zastępcę  Burmistrza  Miasta  Pana
Mariusza Siewierę. Powitał Prezesa Zakładu Energetyki Cieplnej Pana Roberta Florczaka, Prezesa
Zakładu Utrzymania Miasta Pana Grzegorza Gawrońskiego, Przewodniczących Zarządu Osiedli,
Sekretarza  Miasta  Panią  Marię  Więckowską,  Skarbnika  Miasta  Pana  Arkadiusza  Podsędka,

1 z 13



Naczelników  Wydziału,  Dyrektorów  jednostek  organizacyjnych  miasta,  Radcę  Prawnego  Panią
Jolantę Służalską-Mrożewską, pracowników Urzędu Miejskiego, przedstawicieli mediów.

Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa stwierdził, że w sesji uczestniczy 20 radnych co
stanowi kworum niezbędne do podejmowania prawomocnych uchwał. 

Ad. 2

Przewodniczący  Rady Miejskiej  Henryk Zasępa  stwierdził,  że  proponowany porządek  obrad
XV Sesji wraz z projektami uchwał został wysłany wszystkim zaproszonym Radnym. 

Pani  Teresa  Kowalska-Suchecka  zaprosiła  na  uroczyste  obchody 39-lecia  rocznicy powstania
NSZZ Solidarności.

(stanowi załącznik)

Przewodniczący Rady Miejskiej  Henryk Zasępa  poprosił  o uczczenie minutą ciszy zmarłego
Pana Jerzego Uczciwka Przewodniczącego Zarządu Osiedla „Korabka”.

Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa  przedstawił pismo, które wpłynęło od Burmi-
strza Miasta Krzysztofa Jana Kalińskiego z prośbą o wycofanie z porządku obrad XV Sesji Rady
Miejskiej w Łowiczu projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Regulaminu wynagrodze-
nia nauczycieli zatrudnionych w przedszkolach i szkołach prowadzonych przez Gminę Miasto Ło-
wicz. 

(stanowi załącznik)

Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa stwierdził, że jest kworum i zaproponował prze-
głosowanie  zmiany  porządku  obrad  polegającej  na  wykreśleniu  projektu  uchwały  zmieniającej
uchwałę w sprawie Regulaminu wynagrodzenia nauczycieli zatrudnionych w przedszkolach i szko-
łach prowadzonych przez Gminę Miasto Łowicz.

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”.

2. Radny Marek Boroski głosował „za”.

3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”.

4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”..

5. Radna Wiesława Gębura głosowała „za”.
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6. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”.

7. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”.

8. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”.

9. Radna Zofia Kroc głosowała „za”.

10. Radny Krzysztof Olko głosował „za”..

11. Radny Pięta Paweł głosował „za”.

12. Radny Leszek Plichta głosował „za”.

13. Radny Józef Szczepanik głosował „za”..

14. Radny Michał Terenowicz „głosował „za”.

15. Radny Michał Trzoska głosował „za”.

16. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”.

17. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”.

18. Radny Jakub Wolski nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny).

19. Radny Robert Wójcik głosował „za”.

20. Radny Henryk Zasępa głosował „za”.

21. Radny Tadeusz Żaczek głosowała „za”.

20 „za”, 0 „przeciw”,0 „wstrzymujących”

Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa stwierdził, że porządek obrad XV Sesji Rady 
Miejskiej został zmieniony jednogłośnie. 

Ad. 3

Protokół z XIV Sesji został wyłożony w Biurze Rady Miejskiej oraz na sali obrad. 

Radni nie zgłosili uwag do protokołu.

Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa stwierdził, że skoro uwag nie zgłoszono, proto-
kół z XIV Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu został przyjęty bez zmian. 

Ad. 4

Informację o działalności Zakładu Energetyki Cieplnej spółka z o.o. – przedstawił Pan Robert
Florczak - Prezes Zakładu Energetyki Cieplnej spółka z o.o.
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 (stanowi załącznik)

W dyskusji wzięli udział: Radny Michał Trzoska, Burmistrz Miasta Krzysztof Jan Kaliński, Radny
Krzysztof Janicki, Radny Robert Wójcik oraz Radny Paweł Pięta.

Opinię Komisji Gospodarczej i Rozwoju Miasta przedstawił Przewodniczący Komisji Radny Tade-
usz Żaczek. 

Opinię Komisji Budżetu i Finansów przedstawiła Przewodnicząca Komisji Radna Zofia Wielembo-
rek.

(stanowi załącznik)

Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa stwierdził, że Rada Miejska przyjęła informację
o działalności Zakładu Energetyki Cieplnej spółka z o.o.

Ad. 5

Informację o działalności Zakładu Utrzymania Miasta spółka z o.o. –  przedstawił Pan Grze-
gorz Gawroński - Prezes Zakładu Utrzymania Miasta spółka z o.o.

(stanowi załącznik)

W dyskusji wzięli udział: Radny Michał Trzoska, Radna Zofia Kroc, Radny Robert Wójcik, Rad-
ny Lech Aniszewski, Radny Jacek Wiśniewski, Burmistrz Miasta Krzysztof Jan Kaliński, Zastępca
Burmistrza Bogusław Bończak, Radna Zofia Wielemborek, Pan Janusz Michalak Dyrektor Zakładu
Usług Komunalnych oraz Wiceprzewodniczący Marek Boroski.

Opinię Komisji Gospodarczej i Rozwoju Miasta przedstawił Przewodniczący Komisji Radny Tade-
usz Żaczek. 

Opinię Komisji Budżetu i Finansów przedstawiła Przewodnicząca Komisji Radna Zofia Wielembo-
rek.

(stanowią załączniki)

Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa stwierdził, że Rada Miejska przyjęła informację 
o działalności Zakładu Utrzymania Miasta spółka z o.o.
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Ad. 6

Projekt uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości  – przed-
stawiła Pani Monika Fudała - Główny Specjalista w Wydziale Finansowym.

(stanowi załącznik)

W dyskusji  nad projektem uchwały wzięli  udział:  Radny Michał  Trzoska,  Radny Jacek Wi-
śniewski, Radny Dariusz Dzik, Radna Zofia Wielemborek, Burmistrz Miasta Krzysztof Jan Kaliń-
ski, Radna Wiesława Gębura, Radny Krzysztof Janicki, Pan Arkadiusz Podsędek Skarbnik Miasta,
Radna Zofia Kroc, Radny Robert Wójcik oraz Radny Krzysztof Olko.

Opinię Komisji Społecznej przedstawił Przewodniczący Komisji Paweł Pięta.

Opinię Komisji Mieszkaniowej i Socjalnej przedstawił Przewodniczący Komisji Radny Leszek 
Plichta.

Opinię Komisji Gospodarczej i Rozwoju Miasta przedstawił Przewodniczący Komisji Radny Tade-
usz Żaczek. 

Opinię Komisji Budżetu i Finansów przedstawiła Przewodnicząca Komisji Radna Zofia Wielembo-
rek.

(stanowią załączniki)

Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa stwierdził, że jest kworum i zaproponował prze-
głosowanie projektu uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości.

1. Radny Lech Aniszewski „wstrzymał się” od głosu.

2. Radny Marek Boroski głosował „za”.

3. Radny Grzegorz Durka głosował „przeciw”.

4. Radny Dariusz Dzik „wstrzymał się” od głosu.

5. Radna Wiesława Gębura głosowała „za”.

6. Radny Krzysztof Igielski głosował „przeciw”.

7. Radny Krzysztof Janicki „wstrzymał się” od głosu.

8. Radny Łukasz Jażdżyk „wstrzymał się” od głosu.

9. Radna Zofia Kroc „wstrzymała się” od głosu.

10. Radny Krzysztof Olko głosował „za”.
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11. Radny Pięta Paweł „wstrzymał się” od głosu.

12. Radny Leszek Plichta głosował „za”.

13. Radny Józef Szczepanik głosował „za”.

14. Radny Michał Terenowicz „wstrzymał się” od głosu.

15. Radny Michał Trzoska głosował „przeciw”.

16. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”.

17. Radny Jacek Wiśniewski głosował „przeciw”.

18. Radny Jakub Wolski nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny).

19. Radny Robert Wójcik „wstrzymał się” od głosu.

20. Radny Henryk Zasępa głosował „za”.

21. Radny Tadeusz Żaczek „wstrzymał się” od głosu.

7 „za”, 4 „przeciw”, 9 „wstrzymujących”

Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa   stwierdził, że Rada Miejska podjęła uchwałę
większością głosów:

Uchwałę Nr XV/119/2019

Przewodniczący Radny Henryk Zasępa zarządził przerwę w obradach od godz. 14.35 do godz.
15.10.

Po przerwie. 

Ad. 7
Projekt  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  Programu  „Łowicka  Karta  Dużej  Rodziny  3+”  na
terenie  Gminy  Miasto  Łowicz  –  przedstawiła  Pani  Maria  Więckowska  -  Sekretarz  Miasta
Łowicza.

(stanowi załącznik)

Pani Maria Więckowska Sekretarz Miasta poinformowała, że w projekcie uchwały który został
rozesłany w materiałach w podstawie prawnej brakuje art. 27 ustawy o Karcie Dużej Rodziny. Pro-
jekt uchwały został poprawiony o ten artykuł prawny. 

 

W dyskusji na uchwałą głos zabrał Radny Michał Trzoska.

Opinię Komisji Społecznej przedstawił Przewodniczący Komisji  Paweł Pięta.
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(stanowi załącznik)

Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa stwierdził, że jest kworum i zaproponował prze-
głosowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Programu „Łowicka Karta Dużej Rodziny 3+” na
terenie Gminy Miasto Łowicz wraz ze zmianą.

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”.

2. Radny Marek Boroski głosował „za”.

3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”.

4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”.

5. Radna Wiesława Gębura głosowała „za”.

6. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”.

7. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”.

8. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”.

9. Radna Zofia Kroc głosowała „za”.

10. Radny Krzysztof Olko głosował „za”.

11. Radny Pięta Paweł głosował „za”.

12. Radny Leszek Plichta głosował „za”.

13. Radny Józef Szczepanik głosował „za”.

14. Radny Michał Terenowicz głosował „za”.

15. Radny Michał Trzoska głosował „za”.

16. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”.

17. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”.

18. Radny Jakub Wolski nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny).

19. Radny Robert Wójcik głosował „za”.

20. Radny Henryk Zasępa głosował „za”.

21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”.

20 „za”, 0  „przeciw”, 0  „wstrzymujących”
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Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Henryk  Zasępa   stwierdził,  że  Rada  Miejska  podjęła
jednogłośnie:

Uchwałę Nr XV/120/2019

Ad. 8
Projekt  uchwały  w  sprawie  wymagań,  jakie  powinien  spełniać  projekt  budżetu
obywatelskiego miasta Łowicza –  przedstawiła Pani Katarzyna Słoma - Inspektor w Wydziale
Organizacyjnym. 

(stanowi załącznik)

Pani Katarzyna Słoma Inspektor w Wydziale Organizacyjnym poprosiła o wprowadzenie auto-
poprawki w związku ze zmianą regulaminu organizacyjnego Urzędu Miejskiego w Łowiczu. Wska-
zała, iż w rozdziale 4 wymagań jakie powinien spełniać projekt budżetu obywatelskiego (weryfika-
cja zgłoszonych projektów) należy zmienić: w § 6.1 punkt 7 „Kierownik Biura ds. Kultury, Sportu i
Turystyki i Organizacji Pozarządowych” na „Naczelnik Wydziału Kultury Sportu i Turystyki” oraz
dopisać dodatkowy punkt „Naczelnik Wydziału Współpracy z Organizacjami Pozarządowymi, Ak-
tywności Obywatelskiej i Przedsiębiorczości”.

Radny Lech Aniszewski poprosił o dopisanie w § 2 oraz w rozdziale 1 punkcie 2, aby przy wybo-
rze projektów uwzględnić opinię wszystkich komisji Rady Miejskiej. Zaproponował żeby w roz-
dziale 1  § 3 ograniczenia na wykonania projektów ograniczyć nie dłużej niż jeden rok dla zadań
osiedlowych oraz dwa lata dla projektu ogólnomiejskiego. Zaproponował, aby w rozdziale 3  § 5
punkt 8 nie ograniczać mieszkańców do składania tylko jednego projektu. Poinformował, że  roz-
dział 4 § 9 punkt 2 w ogólne nie jest realizowany. Zaproponował, aby wykreślić § 10 punkt 3. 
Pani Katarzyna Słoma Inspektor w Wydziale Organizacyjnym poinformowała, że w rozdziale 1
§ 3 zostały wprowadzone ograniczenia, ponieważ przy zgłoszeniu trzech propozycji przez miesz-
kańca i tak będzie mógł głosować tylko na jedno zgłoszenie. Zapytała, co będzie z projektem jeśli
komisja nie wypracuje opinii, kto będzie miał podjąć decyzję o projekcie. 

Radny Lech Aniszewski uważa, że jest to w kompetencji Burmistrza Miasta, aby komisja wypra-
cowała opinię. Poinformował, że zgłoszenie więcej projektów przez jedną osobę będzie tylko dyle-
matem dla tej osoby, natomiast da większą możliwość wyboru innym mieszkańcom.

Pani Katarzyna Słoma Inspektor w Wydziale Organizacyjnym odpowiedziała, że główną ideą
głosowania na osiedlach jest fakt, aby głosy na projekty osiedlowe oddawali jedynie mieszkańcy
danego  osiedla,  ponieważ  to  oni  najlepiej  znają  potrzeby  swojej  społeczności.  Przypomniała,
że w momencie tworzenia wymagań/regulaminu budżetu obywatelskiego te kwestie były poruszane
i wspólnie uznano, że znacznie lepiej gdy głosy np. na osiedlu Kostka oddają mieszkańcy tego osie-
dla niż głosujący np. z Osiedla Zatorza. Zaznaczyła, że na zadania ogólnomiejskie nadal mogą gło-
sować wszyscy mieszkańcy miasta Łowicza. 

Radny Michał Trzoska poinformował, że popiera poprawki Radnego Lecha Aniszewskiego, a § 5
oraz punkt 8 powinien zostać wykreślony. 

Wiceprzewodniczący Marek Boroski zaproponował zdjęcie z porządku obrad punkt 8, ponieważ
Miasto nie ma środków na wykonanie projektów z budżetu obywatelskiego. 
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Radny Robert Wójcik poinformował, że samorządy są zobligowane do wykonania budżetu oby-
watelskiego i punkt nie może być zdjęty z porządku obrad. 

Radna Zofia Wielemborek poinformowała, że nie możemy zrezygnować z budżetu obywatelskie-
go ale rada powinna się zastanowić co można zaoferować mieszkańcom w zamian.  

Radny Lech Aniszewski zaproponował zdjęcie z porządku obrad punktu 8 i przesuniecie go na se-
sję wrześniową z uwzględnionymi wcześniej przedstawionymi poprawkami. 

Pani Jolanta Służewska-Mrożewska Radca Prawny poinformowała, że uchwała została przyjęta
przez radę. Poprawki, które zostały wprowadzone wynikały z wytycznych odnośnie RODO. Rada
nie może zmieniać poszczególnych punktów, czy paragrafów. Najlepszym rozwiązaniem byłoby
zdjęcie punktu z porządku obrad, natomiast Miasto musi przystąpić do budżetu obywatelskiego po-
nieważ nie będzie harmonogramu od 1 września. Zmiany, które zostały zaproponowane przez Rad-
nego Lecha Aniszewskiego mogą być przedyskutowane i wprowadzone przez radę do uchwały na
następny rok. 

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Henryk  Zasępa poinformował,  że  uchwała  powinna  zostać
przyjęta na sesji w przedstawionej formie przez Panią Katarzynę Słomę wraz z autopoprawką. Na-
tomiast wszelkie zmiany odnośnie budżetu obywatelskiego wprowadzić do uchwały na przyszły
rok, aby spełniał wszystkie wymagania.

Radna Zofia Kroc poinformowała, że w październiku są spotkania z mieszkańcami na osiedlach
gdzie  będą  wybierane  zadania.  Poinformowała,  że  popiera  propozycję  Przewodniczącego  Rady
Miejskiej Henryka Zasępy. 

Zastępca Burmistrza Bogusław Bończak  poinformował,  że wszystkie  zmiany zaprezentowane
przez Radnego Lecha Aniszewskiego powinny być zgłoszone wcześniej. Natomiast wprowadzanie
zmian w dniu sesji jest nie możliwe ponieważ są to poważne zmiany. 

Radna Zofia Wielemborek poparła propozycję Przewodniczącego Rady Miejskiej Henryka Zasę-
py.

Pani Katarzyna Słoma Inspektor w Wydziale Organizacyjnym poinformowała, że budżet oby-
watelski został przyjęty przez radnych poprzedniej kadencji zgodnie z wytycznymi w ustawie.

Zastępca Burmistrza Mariusz Siewiera poinformował, że zmiany zaproponowane przez Radnego
Lecha Aniszewskiego można wprowadzić na następnej sesji,  natomiast uchwała powinna zostać
przyjęta na sesji.

Radny Lech Aniszewski wycofał zgłoszone wnioski. Poinformował, że na komisjach powinny zo-
stać omówione poprawki, a następnie poddane pod głosowanie na sesji wrześniowej. 

Opinię Komisji Społecznej przedstawił Przewodniczący Komisji Paweł Pięta.

(stanowi załącznik)
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Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa stwierdził, że jest kworum i zaproponował prze-
głosowanie projektu uchwały w sprawie wymagań, jakie powinien spełniać projekt budżetu obywa-
telskiego miasta Łowicz z autopoprawką.

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”.

2. Radny Marek Boroski głosował „za”.

3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”.

4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”.

5. Radna Wiesława Gębura głosowała „za”.

6. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”.

7. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”.

8. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”.

9. Radna Zofia Kroc głosowała „za”.

10. Radny Krzysztof Olko głosował „za”.

11. Radny Pięta Paweł głosował „za”.

12. Radny Leszek Plichta głosował „za”.

13. Radny Józef Szczepanik głosował „za”.

14. Radny Michał Terenowicz głosował „za”.

15. Radny Michał Trzoska głosował „za”.

16. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”.

17. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”.

18. Radny Jakub Wolski nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny).

19. Radny Robert Wójcik głosował „za”.

20. Radny Henryk Zasępa głosował „za”.

21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”.

20 „za”,0  „przeciw”,0  „wstrzymujących”

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Henryk  Zasępa   stwierdził,  że  Rada  Miejska  podjęła
jednogłośnie:

Uchwałę Nr XV/121/2019
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Ad.9

Projekt  uchwały  w  sprawie  ustalenia  terminu  Ogólnych  Zebrań  Mieszkańców  na  terenie
Miasta Łowicza w sprawie wyborów Zarządów Osiedli oraz Przewodniczących – przedstawił
Pan Krzysztof Kaliński - Burmistrz Miasta Łowicza.

(stanowi załącznik)

Burmistrz  Miasta  Krzysztof   Kaliński  poinformował,  że  nastąpiła  pomyłka  w  załączniku.
Zebranie na Osiedlu „Stefana Starzyńskiego” zamiast godz. 19:00 odbędzie się o godz.17:00. 
Radny Lech Aniszewski zaproponował zamianę terminów spotkań na Osiedlu „Górki” z Osiedlem
„Korabka”.
Burmistrz Miasta Krzysztof  Kaliński poprosił o przegłosowanie tych zmian.
Radny Krzysztof Janicki  poinformował,  że jako Przewodniczący Zarządu Osiedla „Górki” nie
będzie mógł uczestniczyć na zebraniu jeśli nastąpi zmiana terminu. 
Burmistrz Miasta Krzysztof   Kaliński  poinformował,  że w takiej  sytuacji  nie można zmienić
terminu spotkań, ponieważ Przewodniczący Zarządu Osiedla będzie prowadził spotkanie i tego dnia
odbędą się ważne wybory. Termin zebrania na Osiedlu „Górki” oraz Osiedlu „Korabka” pozostaje
bez zmian.
Radna  Zofia  Kroc  poinformowała,  że  w  najbliższym  czasie  rozpoczyna  się  remont  Baszty
Klickiego. Zapytała,  czy jeśli remont się nie zakończy do dnia zebrania to, czy spotkanie może
odbyć się w Ratuszu?
Burmistrz Miasta Krzysztof   Kaliński  poinformował,  że serdecznie zaprasza jeśli będzie taka
potrzeba. 

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Henryk  Zasępa stwierdził,  że  jest  kworum i  zaproponował
przegłosowanie  zmiany  załącznika  do  uchwały  polegającej  na  zmianie  godziny  spotkania  na
Osiedlu Stefana Starzyńskiego z godziny 19:00 na godzinę 17:00.

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”.

2. Radny Marek Boroski głosował „za”.

3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”.

4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”.

5. Radna Wiesława Gębura głosowała „za”.

6. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”.

7. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”.

8. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”.

9. Radna Zofia Kroc głosowała „za”.

10. Radny Krzysztof Olko głosował „za”.

11. Radny Pięta Paweł głosował „za”..
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12. Radny Leszek Plichta głosował „za”.

13. Radny Józef Szczepanik głosował „za”.

14. Radny Michał Terenowicz głosował „za”.

15. Radny Michał Trzoska głosował „za”.

16. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”.

17. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”.

18. Radny Jakub Wolski nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny).

19. Radny Robert Wójcik głosował „za”.

20. Radny Henryk Zasępa głosował „za”.

21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”.

20 „za”, 0  „przeciw”, 0  „wstrzymujących”

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Henryk  Zasępa   stwierdził,  że  Rada  Miejska  podjęła
jednogłośnie zmianę godziny spotkania. 

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Henryk  Zasępa stwierdził,  że  jest  kworum i  zaproponował
przegłosowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia terminu Ogólnych Zebrań Mieszkańców na
terenie Miasta Łowicza w sprawie wyborów Zarządów Osiedli oraz Przewodniczących.

1. Radny Lech Aniszewski „wstrzymał się” od głosu.

2. Radny Marek Boroski głosował „za”.

3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”.

4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”.

5. Radna Wiesława Gębura głosowała „za”.

6. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”.

7. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”.

8. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”.

9. Radna Zofia Kroc głosowała „za”.

10. Radny Krzysztof Olko głosował „za”.

11. Radny Pięta Paweł głosował „za”.

12. Radny Leszek Plichta głosował „za”.

13. Radny Józef Szczepanik głosował „za”.
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14. Radny Michał Terenowicz głosował „za”.

15. Radny Michał Trzoska głosował „za”.

16. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”.

17. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”.

18. Radny Jakub Wolski nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny).

19. Radny Robert Wójcik głosował „za”.

20. Radny Henryk Zasępa głosował „za”.

21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”.

19 „za”, 0  „przeciw”, 1  „wstrzymujący”

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Henryk  Zasępa   stwierdził,  że  Rada  Miejska  podjęła
większością głosów:

Uchwałę Nr XV/122/2019
Ad.10

Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr IX/61/2019 Rady Miejskiej w Łowiczu z dnia
28 marca 2019 r. w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz
zapobiegania  bezdomności  zwierząt  na  terenie  Gminy  Miasto  Łowicz  w 2019  roku  –
przedstawił Pan Paweł Gawroński - Naczelnik Wydziału Spraw Komunalnych.

(stanowią załączniki)

W dyskusji na uchwałą głos zabrała Radna Zofia Kroc.

Opinię Komisji Gospodarczej i Rozwoju Miasta przedstawił Przewodniczący Komisji Radny Tade-
usz Żaczek. 

Opinię Komisji Budżetu i Finansów przedstawiła Przewodnicząca Komisji Radna Zofia Wielembo-
rek.

(stanowi załącznik)

Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa stwierdził, że jest kworum i zaproponował prze-
głosowanie projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr IX/61/2019 Rady Miejskiej w Łowi-
czu z dnia 28 marca 2019 r. w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi
oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Miasto Łowicz w 2019 roku.

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”.
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2. Radny Marek Boroski głosował „za”.

3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”.

4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”.

5. Radna Wiesława Gębura głosowała „za”.

6. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”.

7. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”.

8. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”.

9. Radna Zofia Kroc głosowała „za”.

10. Radny Krzysztof Olko głosował „za”.

11. Radny Pięta Paweł głosował „za”.

12. Radny Leszek Plichta głosował „za”.

13. Radny Józef Szczepanik głosował „za”.

14. Radny Michał Terenowicz głosował „za”.

15. Radny Michał Trzoska głosował „za”.

16. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”.

17. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”.

18. Radny Jakub Wolski nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny).

19. Radny Robert Wójcik głosował „za”.

20. Radny Henryk Zasępa głosował „za”.

21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”.

20 „za”, 0  „przeciw”, 0  „wstrzymujących”

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Henryk  Zasępa   stwierdził,  że  Rada  Miejska  podjęła
jednogłośnie:

Uchwałę Nr XV/123/2019

Ad. 11

Informację  Burmistrza  Miasta  o  działaniach  w okresie  miedzy  Sesjami  – przedstawił  Pan
Krzysztof Kaliński Burmistrz Miasta.

(stanowi załącznik)
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W dyskusji wzięli udział: Pan Paweł Gawroński Naczelnik Wydziału Spraw Komunalnych, Radny
Lech Aniszewski, Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa, Radny Robert Wójcik, Radny
Michał  Trzoska,  Zastępca  Burmistrza  Bogusław  Bończak,  Radny  Jacek  Wiśniewski,  Pani
Agnieszka  Sznicer  Audytor,  Pan  Grzegorz  Pełka  Naczelnik  Wydziału  Inwestycji  i  Remontów,
Radna Zofia Kroc oraz Radna Zofia Wielemborek.

Rada Miejska przyjęła Informację o działaniach w okresie między Sesjami.

Ad.12

Interpelacje, zapytania, sprawy różne.

Radny Lech Aniszewski w imieniu Klubu Radnych „Łowickie.pl”  złożył interpelację w sprawie
przeznaczenia dodatkowych środków finansowych na remont schroniska dla zwierząt.

(stanowi załącznik)

Radna Zofia Wielemborek złożyła zapytania:

-  jakie  środki wydatkowano na remonty w poszczególnych szkołach i  przedszkolach w okresie
wakacyjnym oraz co zostało zrobione w ramach tych środków,

- kiedy rozpocznie się realizacja zadania z budżetu obywatelskiego na os. Stefana Starzyńskiego?

(stanowi załącznik)

Radny Robert Wójcik w imieniu Klubu radnych „Łowickie.pl” złożyła zapytania w sprawie:

- kiedy będzie robiona zaplanowana w budżecie na ten rok ul. Dziewiarska?

- czy miasto posiada dostateczne środki na wykonanie ul. Dziewiarskiej?

- jakie będą poszczególne etapy wykonania ul. Dziewiarskiej? 

- kiedy będzie skończona budowa kanalizacji sanitarnej na ul. Czajki?

- kto podjął decyzję o sfrezowaniu asfaltu na ul. Czajki?

- kiedy będzie budowa nowej nawierzchni i chodnika na ul. Czajki?

(stanowi załącznik)

Radna Wiesława Gębura złożyła zapytania w sprawie:

- czy będzie remont ulicy od ul. Baczyńskiego do ul. Nieborowskiej?

- czy można postawić znak STOP przy ul. Baczyńskiego do ul. Nieborowskiej?

- czy można zamontować próg zwalniający przy skrzyżowaniu na ul. Baczyńskiego?

(stanowi załącznik)

Radny Lech Aniszewski złożyła zapytania w sprawie:

- przedstawienia wszystkich pism dotyczących budowy ul. Chabrowej od 2013r.,

- kiedy będzie wykonana ul. Chabrowa?

(stanowi załącznik)
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Ad.13

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Henryk  Zasępa poinformował,  że  następna  Sesja  Rady
Miejskiej odbędzie się w dniu  26 września 2019 roku (czwartek) o godzinie 12.00 z następującymi
tematami:

- Informacja o wykonaniu budżetu Miasta Łowicza za I półrocze 2019 roku.
-  Informacja o stanie  realizacji  zadań oświatowych w Gminie Miasto Łowicz za poprzedni  rok
szkolny, w tym o wynikach egzaminów gimnazjalnych.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Henryk  Zasępa  poinformował,  że  posiedzenia  komisji
planowane są w dniach:

09.09.2019 r. godz. 13.00 Komisja Rewizyjna
16.09.2019 r. godz. 15.00 Komisja Społeczna 
17.09.2019 r. godz. 15.00 Komisja Mieszkaniowa i Socjalna
18.09.2019 r. godz. 15.00 Komisja Gospodarcza i Rozwoju Miasta 
19.09.2019 r. godz. 15.00 Komisja Budżetu i Finansów

Ad. 14

Przewodniczący Rady Henryk Zasępa podziękował za dyskusję i udział w obradach.
Na tym zakończono obrady XV Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu.

           Protokołowała:                                           Przewodniczący Rady:

         Marta Ciesielska    Henryk Zasępa
            Podinspektor
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